
 

 1 / 8 

 

                                                                                                         RRROOOMMMÂÂÂNNNIIIAAA   

                                       CCCOOONNNSSSIIILLLIIIUUULLL   JJJUUUDDDEEEȚȚȚEEEAAANNN   CCCOOONNNSSSTTTAAANNNȚȚȚAAA 

 
 

 

Nr. 3729/02.02.2021 

 

 

 

 

Proces Verbal 

Încheiat astăzi 29.01.2021, la ședința extraordinară convocată de îndată   

 a Consiliului Județean Constanța 

 

 

Şedinţa extraordinară este convocată de îndată prin Dispoziția Președintelui 

Consiliului Județean Constanța nr. 41/27.01.2021, astăzi 29.01.2021, ora 10.30, în 

conformitate cu art. 178 alin.(2), 179 alin.(3) din Ordonanța de Urgență a Guvernului 

nr.57/2019 privind Codul administrativ, în sistem videoconferință. 

La ședinţă participă: Domnul Lupu Mihai - Președinte al Consiliului                

Județean Constanța, domnul Enciu Petre - Vicepreședinte al Consiliului Județean 

Constanța, domnul Gima Stelian  - Vicepreședinte al Consiliului Județean Constanța,                   

doamna Geafar Nesrin - Secretarul General al Județului Constanța,                            

consilieri judeţeni.  

 

                                                          X 

Ordinea de zi:  

1. Depunere de juramânt de către următorii consilieri judeţeni : domnul Baraţă 

Bogdan-Dumitru, domnul Bereş Adrian-Petre, doamna Dumitrescu Carmen şi domnul 

Epure Petre. 

2. Proiectul de hotărâre nr.29 pentru stabilirea componenţei comisiilor de specialitate 

ale Consiliului Judeţean Constanţa, mandatul 2020-2024.  
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- Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa. 

3. Proiectul de hotărâre nr.30 privind aprobarea Planului Judeţean de Gestionare a 

Deşeurilor 2020- 2025 – judeţul Constanţa.  

- Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

 

X 

 

Dl. Lupu Mihai: Bună ziua. Cu permisiunea dumneavoastră vom face prezența,                

să vedem dacă întrunim cvorum pentru această ședință foarte importantă                 

pentru Consiliul Județean.   

        Sunt prezenți toți consilierii județeni și putem începe ședința.  

        Supun aprobării dumneavoastră ordinea de zi care este următoarea: 

1. Depunere de juramânt de către următorii consilieri judeţeni: domnul Baraţă 

Bogdan-Dumitru, domnul Bereş Adrian-Petre, doamna Dumitrescu Carmen şi domnul 

Epure Petre. 

2. Proiectul de hotărâre nr.29 pentru stabilirea componenţei comisiilor de specialitate 

ale Consiliului Judeţean Constanţa, mandatul 2020-2024.  

3. Proiectul de hotărâre nr.30 privind aprobarea Planului Judeţean de Gestionare                   

a Deşeurilor 2020- 2025 – judeţul Constanţa.  

       Fac precizarea că domnii care nu au depus jurământul nu pot să voteze și ca atare 

îi rog pe ceilalți consilieri să voteze. Supun votului dumneavoastră aprobarea ordinii 

de zi. Vă rog, vot! 

Dl. Lupu Mihai: Ordinea de zi este aprobată cu 30 de voturi pentru. Putem trece la 

depunerea jurământului.  

       Deoarece avem o doamnă printre noi o să începem cu dânsa. Doamna Dumitrescu 

Carmen, vă rog frumos!  

       Procedura este următoarea: citiți jurământul, noi îl avem semnat. Trebuia să ne 

întâlnim în sala de ședințe, dar aceasta este situația. Poftiți! 

 



 

 3 / 8 

 

Dna. Dumitrescu Carmen: Bună ziua! 

       Subsemnata Dumitrescu Carmen, consilier în cadrul Consiliului Județean 

Constanța, în conformitate cu prevederile articolului 117, aliniatul 1 din Ordonanța de 

Urgență a Guvernului nr. 57 / 2019, privind Codul administrativ, cu modificările și 

completările ulterioare, depun în fața dumneavoastră următorul jurământ: 

         „ Jur să respect Constituția și legile țării și să fac cu bunăcredință tot ceea ce 

îmi stă în puterile și priceperea mea, pentru binele locuitorilor județului Constanța.  

          Așa să îmi ajute Dumnezeu!“ 

         Vă mulțumesc! 

Dl. Lupu Mihai:  Felicitări și bine ați venit, doamnă consilier! 

      Domnul Barață Bogdan Dumitru, vă rog! 

Dl. Barață Bogdan Dumitru: Bună dimineața, domnule președinte!  

     Eu, Barață Bogdan Dumitru, depun în fața dumneavoastră următorul jurământ: 

         „ Jur să respect Constituția și legile țării și să fac cu bunăcredință tot ceea ce 

îmi stă în puterile și priceperea mea, pentru binele locuitorilor județului Constanța.  

         Așa să îmi ajute Dumnezeu!“ 

Dl. Lupu Mihai:  Felicitări și dumneavoastră și vă așteptăm să semnați jurământul.    

Domnul Epure Petre, vă rog frumos! 

Dna Gheorghe Adriana Veronica: Domnul Bereș Adrian Petre.  

Dl. Lupu Mihai:  Domnul Bereș Adrian Petre, dacă doriți dumneavoastră.  

Dl. Bereș Adrian Petre : Bună dimineața, domnule președinte! Bună dimineața,  

dragi colegi!  

         Eu, Bereș Adrian Petre, depun în fața dumneavoastră următorul jurământ: 

     „ Jur să respect Constituția și legile țării și să fac cu bunăcredință tot ceea ce îmi 

stă în puterile și priceperea mea, pentru binele locuitorilor județului Constanța.  

       Așa să îmi ajute Dumnezeu!“ 

Dl. Lupu Mihai:  Felicitări și dumneavoastră și vă așteptăm la comisia de 

specialitate!Domnul Epure Petre, vă rog frumos! 
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        Dacă nu ne auziți, ieșiți  din aplicație și mai intrați o dată! Domnule Epure,              

ne auziți?  

Dl. Epure Petre : Acum, da! 

       Subsemnatul Epure Petre, consilier în cadrul Consiliului Județean Constanța,             

în conformitate cu prevederile articolului 117, aliniatul 1 din Ordonanța de Urgență                

a Guvernului nr. 57/2019, privind Codul administrativ, cu modificările și completările 

ulterioare, depun în fața consiliului județean următorul jurământ: 

     „ Jur să respect Constituția și legile țării și să fac cu bunăcredință tot ceea ce îmi 

stă în puterile și priceperea mea, pentru binele locuitorilor județului Constanța.  

Așa să îmi ajute Dumnezeu!“ 

Dl. Lupu Mihai: Felicitări și dumneavoastră. Deschideți și camera.  

Dl. Epure Petre : Mulțumesc.  

Dl. Lupu Mihai: Bine ați venit în rândul nostru.  

      Îi felicit pe cei care au depus jurământul și vă așteptăm în comisiile de specialitate 

să ne desfășurăm activitatea.  

     În condițiile date supun votului dumneavoastră componența consiliului județean. 

Pot vota și consilierii județeni care au fost validați astăzi.  

     Vot, vă rog frumos! 

     Ordinea de zi este aprobată cu 33 de voturi pentru. Felicitări, stimați colegi! 

Continuăm cu dezbaterea proiectelor de hotărâre aflate pe ordinea de zi.  

2. Proiectul de hotărâre nr.29 pentru stabilirea componenţei comisiilor de specialitate 

ale Consiliului Judeţean Constanţa, mandatul 2020-2024.  

     Vot, vă rog frumos! 

    Proiectul de hotărâre este adoptat cu 34 de voturi pentru.  

3. Proiectul de hotărâre nr.30 privind aprobarea Planului Judeţean de Gestionare                   

a Deşeurilor 2020- 2025 – judeţul Constanţa.  

    Acest proiect de hotărâre este foarte important. Nu așa de important ca depunerea 

jurământului.  

     Dacă sunt întrebări pe această temă, dacă ați luat act despre acest lucru,                     

supun votului dumneavoastră acest proiect de hotărâre.  
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Dl. Palaz Claudiu Iorga : Domnule președinte, dacă se poate, să îmi dați cuvântul.  

Dl. Lupu Mihai: Vă rog frumos, v-am și întrebat! Dacă sunt întrebări, poftiți! 

Dl. Palaz Claudiu Iorga : Explicați-ne, vă rog, cum ați făcut. Dacă rămâne planul,  

v-ați inspitat din cel din perioada 2016-2020?  

       Aveți modificări la cel din trecut privind modul în care se vor gestiona deșeurile? 

Și cum se reușește implementarea? Cine este cel care conduce proiectul la această 

dată? Pentru că nu s-a spus în spațiul public și este important.  

        Mă refer din conducerea Consiliului Județean Constanța, unde este dat spre 

gestionare acest plan?  Că vreau să ne lămurească puțin.  

       Mie mi s-a părut că, și știu că este un proiect foarte important, știu că este un 

proiect care ne poate aduce necazuri mari la nivel de județ și poate la nivel de țară și 

cred că trebuie luat în serios și aș dori să detaliați puțin ca să înțeleagă și noii colegi 

ce votează.  

      Să nu creadă că este doar un simplu plan pe o hârtie. Și este foarte important cel 

care se ocupă. Nu știu, pe cine ați pus responsabil de proiect? Să ne explice puțin, 

dintre șefi. Vă mulțumesc.   

Dl. Lupu Mihai: În primul rând, știți și dumneavoastră, domnule Palaz, că trebuia să 

implementăm acest Proiect de management integrat al deșeurilor, care era obligatoriu 

să îl facem până la sfârșitul anului 2020.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga : Corect.  

Dl. Lupu Mihai: Dacă nu l-ați făcut, noi am luat această derogare, până la sfârșitul 

anului. Proiectul a fost și supus dezbaterii publice, care s-a finalizat prin adoptarea 

acestuia la sfârșitul anului.  

       Am obținut de la Agenția pentru Protecția Mediului, să îl adoptăm în consiliul 

județean până la sfârșitul lunii ianuarie. De aceea acest proiect este supus aprobării de 

îndată. Pentru că dumneavoastră nu ați făcut acest lucru.  

       Pe lângă faptul că avem nevoie de noii consilieri, acest proiect este foarte 

important sub rigorile legii.  
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       Sigur este un plan nou, el a fost elaborat pe vremea când erați și dumneavoastră 

aici de către un serviciu de specialitate, care practic a dat toate detaliile cu privire          

la Serviciul de Protecție a Mediului.  

       Ca să spunem foarte clar, se reglementează acest lucru, deși sunt convins că 

dumneavoastră, ca și ceilalți colegi, ați citit. El este obligatoriu pentru absolut toate, 

pentru tot ceea ce înseamnă partea de deșeuri. 

      Ca să vă fac o prezentare generală, în avizul de mediu spune cam așa:  

      „ Planul Judeţean de Gestionare a Deşeurilor 2020- 2025 – judeţul Constanţa. 

Scopul realizării planului județean de gestionare a deșeurilor (PJGD) este de a stabili 

un cadru general propice pentru gestionarea deșeurilor la nivel județean cu efecte 

minime asupra mediului și care să asigure îndeplinirea obiectivelor și țintelor stabilite.  

        Planul județean de gestiune a deșeurilor, reprezintă un instrument de planificare 

esențial pentru asigurarea la nivel local a unui management performant al deșeurilor, 

cu un impact cât mai redus asupra mediului și a sănătății umane, cu un consum minim 

de resurse și energie, prin aplicarea la nivel operațional al ierarhiei deșeurilor 

implicând prevenirea generării deșeurilor, pregătirea pentru reutilizare, reciclarea, 

recuperarea și, ca ultimă opțiune preferabilă, eliminarea (incluzând depozitarea                    

și incinerarea fără recuperarea energetică)“.  

      Practic, acesta este planul pe care noi trebuie să îl implementăm.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga : Acestea sunt vorbele, eu mă refeream din punct de vedere 

tehnic, domnule președinte, că este mai scurt. Asta doream.  

Dl. Lupu Mihai: Tehnic există.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga : Vrem să știm cine se ocupă dintre vicepreședinți.              

Să știm cu cine discutăm. Când avem probleme legate de mediu, să știm cui ne 

adresăm. Ca să nu vă deranjăm pe dumneavoastră. Cui solicităm lămuriri legate               

de modul în care sunt rezolvate problemele, de modul în care sunt gestionate gropile 

de gunoi.  

Dl. Lupu Mihai: Avem Serviciul de Protecția Mediului, domnule Palaz. Nu avem o 

persoană anume, pentru că azi poate să fie, mâine poate să nu mai fie. Astăzi, dacă 

discutăm strict despre această problemă,  
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Dl. Palaz Claudiu Iorga : Oamenii aceia prezintă un raport unui șef. Acel șef trebuie 

să dispună într-un sens sau în celălalt. Nu vorbim despre Serviciul Tehnic care știe 

foarte bine ce are de făcut.  

Dl. Lupu Mihai: Este doamna Orozan Lăcrămioara.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga : Da, știu. Ea duce în spate tot. Eu vorbeam despre șefii care 

coordonează. Este normal să dispună și să îi îndrume pe acești oameni.  

Dl. Lupu Mihai: Aceste aspecte le discutați cu cel care coordonează consiliul 

județean. Eu sunt.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga : Deci, dumneavoastră vă ocupați de UIP Deșeuri. Deci, 

orice problemă pe care o avem legată de mediu, dumneavoastră o rezolvați.  

Dl. Lupu Mihai: De aceea avem un aparat de specialitate care să îmi susțină 

activitatea. Cum l-ați avut și dumneavoastră.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga : Bun, bine domnule președinte. Așa facem.  

Dl. Lupu Mihai: Dacă mai sunt alte întrebări? Supun proiectul votului 

dumneavoastră proiectul de hotărâre. Vot, vă rog frunos! 

     Am o rugăminte, nu a putut cineva să voteze? 

Dl. Mîrșu Alexandru : Eu nu am putut să votez! 

Dl. Filipescu Răzvan : Eu nu pot vota! 

Dl. Lupu Mihai: Mai logați-vă o dată, domnule Filipescu! Doamna Dragnea? 

Domnul Epure? Ne auziți?  

Dl. Epure Petre: Da! 

Dl. Lupu Mihai: Ați reușit să votați? Să se consemneze votul dumneavoastră!         

Așa este la început! Ați putea să ieșiți și să mai intrați încă o dată în aplicație, vă rog 

frumos! Consemnăm votul dumneavoastră pro sau contra? 

Dl. Epure Petre: Votul meu este favorabil.  

Dl. Lupu Mihai: Am înțeles! Doamna Dragnea? 

     Proiectul a fost adoptat cu 29 de voturi pentru din 32 de consilieri. Mulțumim 

frumos! 

Dl. Filipescu Răzvan : Nu am reușit să votez, din păcate! 

Dl. Lupu Mihai: Îl consemnăm! 
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Dl. Filipescu Răzvan : Să consemnați că am votat și eu! 

Dl. Lupu Mihai: Mulțumesc și eu! O zi bună! Ne vedem la ședința următoare!   

       Felicitări consilierilor județeni și îi așteptăm la ședința următoare pentru a vota 

proiectele de hotărâre inițiate de dumneavoastră! O zi bună! Weekend plăcut,                 

vă doresc! 

 

 

Președinte,  

Lupu Mihai 

 

 

          

        Secretar General al Județului,  

                  Geafar Nesrin   

 

 

                                                                                                                     Întocmit,  

                                                                                                                   Pîrvu Lidia 


